2/22/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.長青團契下次聚會時間訂為2月26日上午10:00(週四)，于教會 #132-140教室。

3.我們準備更新教會通訊錄，將在教會祈禱室為大家拍照，日期是 今日、3月8、15日從下午1:00-1:45。您可以在祈禱室外的佈告欄填寫預約時間。或在3月15日之前，電郵照片和名字到教會郵箱：raleighccc@gmail.com  一家一張為主。如有任何問題，請發電郵siumanting@gmail.com 與丁少文執事聯繫.

4.今天下午2:00-5:00 pm 在5-Flex有“在職場遇見神”講座。由林豐樑長老主講“在美創業甘苦談”歡迎弟兄姊妹踴躍參加。   
5.教會將於3月1、8日中午1:00-2:00pm有會員課(Rm 141)，欲加入教會成為會員者，請務必參加課程。請向林春騰牧師或陳國強長老報名。

6.4月5日在教會有受洗禮。若要參加洗禮者，請向林牧師或陳國強長老報名。中文堂受洗課訂於3月15、22日下午1:00-2:00舉行，地點在# 141教室。請弟兄姊妹邀請欲受洗的朋友參加。
7.教會是上帝的居所。我們有責任保持教會的乾淨和整潔。敬請所有的小組，團契在週五或週間聚會或活動之後，將所有的食物和垃圾從所使用過的教室、婴兒室、走廊和廚房清理乾淨，以此表達我們對教會的愛和關顧。

8.2015年春季成人主日學課程將於3月1日開始。課程如下。請繼續參加和學習。謝謝您！
    華語主日學(11:15-12:30)

     M320  詩篇 (晨更 8:30-9:15AM Room 139)

     M101  生命的探索 (Room 139)

     M201  豐盛生命 (Room 141)

     M302  四福音合參 - 基督生平与教訓 (Room 129)

     M380  如何教養兒女 - 家庭生活系列 (Room 133-135)

     M426  希伯來書  -  基督比一切更美  (Room 132-136)

    粵語主日學(11:15-12:30)

     C101   慕道班 (Room 143) 

     C355  神僕人的見習期  (Room 137) 

     C354  舊約及新約書卷主題  (Room 138-140)

9.教會財務部的同工黃碧音Winnie Leung每個星期天上午11:00 至11:30 將在影印室派發報銷費用的支票。如有任何問題，請發電郵rcccfinance9266@gmail.com 與她聯繫.
10.英語發音班(ESL)已於每週日下午1:30-3:00pm開始上課。註冊和初級A班在137教室舉行，中級班在150教室，高級班在152教室。如有任何問題，請與陳銘華弟兄聯絡(eslinfo@raleighccc.org或（919）630-6478)。
11.北美華神將於2月24-28日開設「保羅書信」課程，由王守仁老師授課。 敬請牧長們鼓勵教會同工參予，同蒙造就！報名單放在大堂外桌上。授課地點在華人福音基督教會。
青少年事工報告
1.二、三月份週五(7:30-9:30 pm)青少年聚會內容
  2月27日-“如何培養基督徒的世界觀– 第1部分”

  3月6日-“如何培養基督教的世界觀– 第2部分”
3月13日–Winter Jam基督教音樂會

             地點:PNC; 門票: $10
3月20日-“基督復活的重要性—第1部分”

  3月20日-“基督復活的重要性—第2部分”

2.40天聽基督教音樂的挑戰 –Jerry牧師鼓勵我們的青少年接受這個挑戰，只需聽40 天(從2月18日到3月29日）。青少年可以在教會的青少年網站(www.raleighccc.org/youth) 報名參加這項挑戰。
3.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。預售票每人5美元，至3 月15 日截止，之後門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。讚美主！Tim恢復得很好，並計劃2月23日回去工作崗位。他目前的癌症指標是2.9比正常值2.5高一點。請在禱告中記念，希望Tim的癌細胞繼續減少。
2.賀群弟兄的女兒賀星月需要治療雙肩，請在禱告中記念賀姊妹，求神給醫生有智慧，做最好的診斷和治療。
   請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
	日期
	國語
	粵語
	英語

	3/1
	林春騰牧師
	陳家榮牧師
	Dr. Fred Williams


2/22/2015 Announcements
1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time. 

2.The Spring quarter Adult Sunday School classes start on 3/1.  The classes are as follows: 

     English classes (9:30-10:45)

     E222  Biblical Music (Room 133-135)

     E221  Reading Bible in a Year (Aparche House)

     E     The Old Testament to Us and to Society (Room 137)

 

      Youth Sunday School 9:30am–10:45am

      7th – 8th Grade (Sha’tiel House)

      9th – 12th Grade, High School (Sha’tiel House)  

      Please continue attending and learning.  Thank you!

3.ESL Pronunciation classes began  January 25, 2015 from 1:30-3:30pm. Late registration will continue in room 137. Beginner class A is in room 137, intermediate class in room 150, and advanced class in room 152. Signs with teachers’ and students’ names are posted on the classroom doors. Please contact Dale Chen by phone at (919) 630-6478 or email by dale.chen1@gmail.com with further questions. 
4.A group from RCCC is also attending the NC Baptist: Disciple-Making Conference in Winston-Salem on Monday, February 23. The list of speakers and break-out sessions is extraordinary. The conference is free, but lunch is $7 and registration is required at www.ncbaptist.org . Some transportation may be provided. Please RSVP to either discipleship event today to Anna Watkins or Pastor Miller.

5.We are updating our church directory, and will take pictures for new and current congregation members today, 3/8, and 3/15 from 1:00 pm to 1:45 pm at the Prayer Room. There are sign-up sheets on the church bulletin board outside the prayer room, first-come first-served basis. Congregation may also send their new big head-shot pictures with their names to our church email at raleighccc@gmail.com before March 15. If you have questions, you may email Raymond Ting, Secretary Deacon at siumanting@gmail.com. 

6.Our church is God’s house, and it is our responsibility to keep it clean and tidy. Please show your love and care for our church by removing all food items and trash from classrooms, nursery, hallway and kitchen after church gatherings and events, including small group/fellowship gatherings on Friday evenings. 

7.In order to deliver the request checks effectively, each Sunday at RCCC's copy room, Winnie Leung, our finance bookkeeper, will distribute the reimbursement checks from 11am to 11:30am. Please contact Winnie  by  rcccfinance9266@gmail.com if you have any  questions.  
Youth

1.40 Day Christian Music Challenge Our students are being challenged to listen to Christian music only during Lent (the 40 days before Easter, which started on February 18).  Students can sign up under the Blog tab on our Youth website at www.raleighccc.org/youth

2.Friday Youth Group Schedule and Topics for February and March
--February 27 - "How to Develop a Christian Worldview - Part 1"

--March 6 - "How to Develop a Christian Worldview - Part 2"

--March 13 - Winter Jam Christian Concert at PNC Arena - $10 at the door

--March 20 - "The Importance of Christ's Resurrection - Part 1"

--March 27 - "The Importance of Christ's Resurrection - Part 2"

(Our Friday Youth Group meets each Friday from 7:30-9:30 p.m.)

3.2015 Senior Banquet - Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. Early bird pricing for tickets:  $5 before March 15.  After March 15, all tickets will be $8.  Contact Ariel Chien for tickets.   
Remember in Prayers
1.Praise the Lord ! Buil and Mei-Lung Lee's son-in-law Tim is recovering well and is planning to return to work February 23. His recent 2.9 cancer marker is a little higher than 2.5 normal cancer marker. Please join us in praying that Tim's cancer cells will diminish soon. 
2.Brother He Qun's daughter Sarah needs treatment for her shoulders.  Please remember her in your prayers.  Ask God to give the doctors wisdom to make a correct diagnosis and decide on the best treatment.  
Upcoming Sermons 
	3/1 Open                                     Dr. Fred Williams                     


